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Oświadczenie skierowane do minister zdrowia Ewy Krajewskiej 

Bezpieczeństwo zdrowotne naszego społeczeństwa, naszych obywateli w związku ze zwiększającą się 

zachorowalnością na choroby zakaźne, w tym grypę, a także nowe odmiany COVID, z każdym dniem maleje. 

Bezczynność Ministerstwa Zdrowia jest tak naprawdę porażająca. Przez wiele miesięcy w Unii Europejskiej 

wszyscy obywatele mieli możliwość szczepienia przeciwko nowym odmianom COVID, a w naszym kraju 

szczepionki nie było. Dopiero teraz, w ostatnich dniach grudnia pojawiała się informacja o dostępności 

szczepionki, ale niestety jest to informacja niepełna. Brakuje dokładnej informacji, gdzie obywatele mogą się 

szczepić, brakuje rzetelnej informacji o punktach szczepień. Co więcej, dowiaduję się od lekarzy, że w tych 

punktach także brakuje szczepionek. Mimo iż zostały one zamówione przez dane podmioty medyczne, liczba 

szczepionek, która tam trafia, jest z reguły mocno ograniczona. Tak więc sytuacja zdrowotna, niestety, nie 

jest najlepsza. Lekarze mówią o dużym wzroście zakażeń, o coraz większej liczbie hospitalizacji, a także 

zgonów. Udokumentowano już ponad 150 zgonów spowodowanych nową odmianą COVID. To jest 

zatrważające. Ze względu na zdrowie publiczne powinniśmy wyciągnąć wnioski po pandemii i przygotować 

odpowiednią strategię. Na pewno powinniśmy być przygotowani do tego, żeby móc szczepić w każdym 

miejscu, tak jak to było zaprojektowane w czasie epidemii COVID. 

Dlatego też apeluję do Ministerstwa Zdrowia, aby jednak przekazywać społeczeństwu podstawowe 

informacje o tym, w jaki sposób chronić siebie i otoczenie. Wiemy, że do zakażeń dochodzi drogą 

kropelkową. Należy ustanowić pewne wytyczne dla placówek medycznych, ponieważ dyrektorzy sami 

podejmują decyzje. Ze względu na to, że choroba rozprzestrzenia się w sposób gwałtowny – w tej chwili 

liczba zakażeń każdego dnia wzrasta – uważam, że powinny być wytyczne, które przygotowuje Ministerstwo 

Zdrowia. 

Jest także pytanie, gdzie jest Państwowa Inspekcja Sanitarna. Jest to inspekcja, która tak naprawdę 

powinna zajmować się tego typu problemami, a od momentu epidemii, od roku 2020, kiedy to inspekcja 

sanitarna zaniemówiła, do tej pory nie mamy żadnych wytycznych przygotowywanych przez tę inspekcję. 

Ze względu na bezpieczeństwo naszego społeczeństwa i nas wszystkich bardzo apeluję o to, żeby 

Ministerstwo Zdrowia dostrzegło wskazane problemy. 
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